
گروه سینما و تلویزیون- تصویربرداری مجموعه تلویزیونی »نجلا« از ۶۰ درصد گذشت.۶۵ درصد از تصویربرداری مجموعه 
تلویزیونی »نجلا« انجام شد و گروه بعد از عاشورای حسینی عازم خرمشهر و آبادان خواهد شد.سعید سعدی تهیه کننده سریال ضمن 
اعلام خبر فوق افزود: تصویربرداری تاکنون در بوســتان ولایت و شــهرک دفاع مقدس انجام شده و تدوین همزمان توسط مهدی 

سعدی در حال انجام است. بعد از عاشورا برای ضبط بخش های جنوبی عازم آبادان و خرمشهر می شویم.
وی ادامه داد: با توجه به ممنوعیت اعلام شده برای حضور در کربلا، تلاش می کنیم با ادارات مربوط هماهنگ کنیم تا بخش هایی 
را بتوانیم در کربلا تصویربرداری کنیم. وی درباره پیشــرفت کار طبق برنامه گفت: شــیوع کرونا و رعایت پروتکل های بهداشــتی 
کار را سخت می کند؛ اما تلاش می کنیم طبق برنامه پیش برویم. امیدواریم با رفع مشکلات مالی کار ها به خوبی و سر وقت انجام 
شود.سریال »نجلا« به کارگردانی خیرالله تقیانی پور و تهیه کنندگی سعید سعدی در ۱۵ قسمت برای پخش در ایام اربعین حسینی 

از شبکه سه سیما آماده می شود.
حســام منظور، سارا رسول زاده، ملیکا شــریفی نیا، مصطفی ساسانی، سوگل طهماسبی، جواد پورزند، علی غابشی، مرتضی 
شــاه کرم، وحید نفر، بدرالسادات برنجانی، محسن پوشانی، محسن ســلیمانی، سجاد دیرمینا، ابراهیم گله دارزاده و )با هنرمندی( 

هدایت هاشمی، سیدمهرداد ضیایی و آزیتا حاجیان گروه بازیگران این پروژه تلویزیونی را تشکیل می دهند.

گروه ســینما و تلویزیون- فیلم های مســتند و کوتاه ایرانی در شــانزدهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم کوتاه فیلیپین 
»سینمالایا« در بستر فضای مجازی به نمایش گذاشته شد.

با همکاری مرکز فرهنگی فیلیپین و با مشــارکت جمهوری اســلامی ایران، دفتر اتحادیه اروپا در مانیل و برخی کشورهای 
آسیایی مانند هند و ژاپن، شانزدهمین دوره جشنواره فیلم فیلیپین »سینمالایا« طی روزهای ۱۷ تا ۲۶ مردادماه با نمایش بیش از 

۱۰۰ فیلم در بستر فضای مجازی برگزار شد.
این دوره از جشنواره شرکت کنندگان در دو بخش فیلم داستانی و فیلم مستند آثار خود را به نمایش گذاشتند.

رایزنی فرهنگی ایران در مانیل با همکاری اداره کل همکاری های فرهنگی و امور ایرانیان خارج از کشور سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامی، سه فیلم کوتاه داستانی »مرد نمکی« ساخته سیدسجاد موسوی، »من آمریکایی هستم« ساخته امید میرزایی 

و »سلام« ساخته محمدرضا حاجی غلامی را به نمایش گذاشت که با استقبال خوب مردم مواجه شد.
همچنین در بخش آزاد فیلم مســتند نیز فیلم »دلبند« ســاخته یاســر طالبی از ایران را که در جشنواره های بین المللی جوایز 

ارزشمندی کسب کرده است، به نمایش گذاشت.  

عوامل »نجلا« بعد از عاشورا عازم خرمشهر 
و آبادان می شوند

نمایش فیلم های ایرانی در جشنواره فیلم کوتاه فیلیپین

سینما و تلویزیون 8

بازیگر سینما و تلویزیون تاکید کرد:

گروه سینما و تلویزیون -  فیلم کوتاه »جبرئیل« ساخته یوسف کارگر به جشنواره فیلم 
کوتاه »چئونگجو« در کره جنوبی راه یافت.

فیلم کوتاه جبرئیل ســاخته یوســف کارگر به هفدهمین دوره جشــنواره فیلم کوتاه 

»چئونگجو« در کره جنوبی راه یافت. در این دوره از جشنواره که فیلم های کوتاه از سرتاسر 
جهــان به نمایش درمی آید، فیلم کوتاه جبرئیل در بخــش »انتخاب برنامه ریزها« قرار دارد.
هفدهمین دوره جشــنواره فیلم کوتــاه »چئونگجو« که فیلم هــا را در بخش های انتخاب 
برنامه ریزها، سینمای کره، سینمای جهان، درام اجتماعی، ملودرام و سایر به نمایش می گذارد، 
قرار است به ۲ صورت فیزیکی و مجازی بین روزهای ۲۰ تا ۳۱ آگوست برابر با ۲۷ مردادماه 
تا ۱۰ شهریور ماه در شهر چئونگجو کره جنوبی برگزار شود.یوسف یزدانی، شبنم یوسفی، 
علی مکرم، ســینا فرامرز، منظر اصغری، رسول عمرانی فر از جمله بازیگران این فیلم کوتاه 
هســتند.جبرئیل درباره پدری است که باید در شرایطی سخت، بین عشق و ایمان و وجدان 
تصمیمی بگیرد…. از جمله عوامل این فیلم کوتاه می توان به نویسنده و کارگردان: یوسف 
کارگر، مدیر فیلم برداری: وحید بیوته، تدوین: عماد خدابخش، صدابردار: مسیح حدپور سراج، 
طراحی و ترکیب صدا: محمدمهدی جواهری زاده، موسیقی: پیام آزادی، دستیار کارگردان و 
برنامه ریز: نگار نقوی، گریم: لیلا اینانلو ظفری، مدیر تولید: آرمین مرادی، اصلاح رنگ و نور: 
مهران دوستی، دستیاران فیلمبردار: غلامرضا رضایی، مهدی داوری، دستیاران صدا: محسن 
مصلح، جمال حدپور سراج، دستیار تدوین: مجید طارمی، گرافیک: میلاد رحیمی، مجری 

طرح: شاهین فرج زاده، تهیه کنندگان: علی ضیایی و یوسف کارگر اشاره کرد.

گروه سینما و تلویزیون -ویل اسمیت و کوین هارت در بازسازی یک کمدی از 
سال ۱۹۸۷ در کنار هم دیده خواهند شد.

ویل اسمیت و کوین هارت در فیلم »هواپیماها، قطارها و اتومبیل ها« که بازسازی 
فیلمی به همین نام از ســال ۱۹۸۷ اســت هم بازی خواهند بود و هر ۲ تهیه کنندگی فیلم 

را هم برعهده خواهند داشت.
فیلم اصلی را جان هیوز کارگردانی کرده بود و استیو مارتین و جان کندی فقید به 
عنوان یک زوج بازرگان ناســازگار در آن بازی کرده بودند و ســعی داشتند تا خانه ای در 
شیکاگو بگیرند تا جشن شکرگزاری را با وجود همه گرفتاری های سفر در آنجا سر کنند.
بازســازی این فیلم برداشــتی مدرن از آن اســت و اســمیت و هارت در نقش 
شخصیت هایی ظاهر می شوند که با وجود سفری پر از گرفتاری تلاش دارند تا خانه ای 

را برای عزیزان خود تهیه کنند.
هر یک از این ۲ ستاره با کمپانی تولید محصولات سینمایی خود به عنوان تهیه کننده 
نیز فعالیت دارد. آشر کار نویسنده سریال »بروکلین ۹۹« فیلمنامه را می نویسد که نخستین 

فیلمنامه بلند سینمایی وی خواهد بود.
جدیدترین فیلم ویل اســمیت »پســران بد برای یک عمر« بود. وی اکنون در حال 

تولید »پادشاه ریچارد« است که در آن در نقش پدر ونوس و سرنا ویلیامز ستارگان دنیای 
تنیس ظاهر می شــود. هارت نیز با »جومانجی: ســطح بعدی« دیده شد و درام »پدر« را به 

پایان برده که سونی قرار است آوریل ۲۰۲۱ اکران کند.

ویل اسمیت و کوین هارت در یک فیلم هم بازی می شوندنمایش »جبرئیل« در جشنواره کره جنوبی

استفادهازماسکورعایتفاصلهگذاری
اجتماعیراجدیبگیریم

گروه ســینما و تلویزیــون- بهناز 
جعفری با تشریح فعالیت های خود همزمان 
بــا روزهای کرونایی و همچنین انجام امور 
غیــر کاری در منزل، گفت: در این مدت به 
کارهای خانه و اموری پرداختم که مدت ها 
بــدون انجام مانده و فرصتی برای انجام انها 
نداشتم بنابراین دراین مدت کارهای زیادی 

کردم.
وی در ادامــه، دوری از روزمرگی و 
کســالت  را از دیگر برنامه های خود عنوان 
کرد و گفت: در این روزهایی که برای همه 
ما سخت است و کمتر همدیگر را بصورت 
حضــوری ملاقات می کنیــم تلاش کردم 
تلفنــی و با تماس ویدئویی و ... با  اطرافیان  
ارتبــاط برقرار کرده و جویای حال و احوال 
همدیگر باشیم. این هنرمند سینما و تئاتر، در 
ادامه موضوع »وسواس« شدن افراد با توجه 
به شــرایط کرونایی را یادآور شد و گفت: 
این روزها وقتی خرید می کنیم یک روزمان 
صرف ضدعفونی کردن و این موارد می شود. 
همیشه دوست داشتم کار ویترای)کار روی 
شیشه( انجام دهم که سرانجام آن را شروع 
کردم؛ وســایل آن را تهیه و تاکنون چند کار 
ویترای انجام داده ام؛ البته کتاب های زیادی 
در این مدت خواندم و فیلم و ســریال های 
زیادی هم تماشــا کردم.جعفری با اشاره به 
عناوینی از فیلم و ســریال هایی که در چند 
ماه گذشــته دیده و دیــدن آن را به دیگران 
توصیه می کند، بیان کرد: فیلم جودی ۲۰۱۹ 
را دیدم که خیلی فیلم خوبی بود؛ سریال آن 
ارتودکــس )Unorthodox( را هم دیدم 

که دوست داشتم.
کتاب عشــق با حــروف کوچک را 
خواندم که از یک نویســنده اســپانیایی و 
ترجمه خانم گلی امامی است و خیلی کتاب 

خوبی است.
وی در پاســخ بــه این ســوال که آیا 

فیلم هــای اولین اکــران همچون خروج یا 
ســایر فیلم های پخش آنلاین مانند جهان 
با من برقص را دیده اســت، خاطرنشــان 
کرد: خروج را ندیدم چراکه مدت هاســت 
که کارهای حاتمی کیا را دوســت ندارم اما 
جهان با من برقص را در جشنواره بین المللی 
فجر دیده بودم که جایزه  هم گرفت؛ آن فیلم 
را دوست داشتم چرا که فلسفه بسیار آسان 

داشت و خوب بود.
فیلم مســخره باز را هم آنلاین دیدم و 
از فیلمیو خریدم؛ و حکایت دریا را دوست 

داشتم ببینم که فرصت نشد.
در این ایام کاری نداشتم

جعفری که به تازگــی بازی در فیلم 
کوسه به کارگردانی علی عطشانی را به پایان 
رسانده است، در مورد بازی ها و پیشنهادهای 
کاری ایــن ایام خود، هم توضیح داد: در ایام 
شــیوع کرونا کاری نداشتم و بازی در فیلم 
ســینمایی کوســه تنها کاری بود که در این 
مــدت انجام دادم؛ آن هــم به دلیل این که از 
بهمن ماه با عطشانی صحبت کرده بودیم )آن 
زمان در حــال انتخاب بازیگر بود بنابراین 
قرارداد بســتیم که فیلم بــرداری فروردین 
شــروع شود( و قرار بود مدتی بعد کار کلید 
بخورد که به تأخیر افتاد و از تیرماه شــروع 

کردیم.
هنوز بــا این موضــوع کنار 

نیامده ام
این هنرمند سینما و تئاتر که چندسالی 
اســت با بیماری » ام اس« درگیر است، در 
پاســخ به این سوال که چطور با بیماری اش 
کنــار آمــده و روحیــه اش را حفظ کرده 
اســت؟، اظهار داشت: هنوز با این موضوع 
کنار نیامده ام و توأمان با من هســت و صرفاً 
به نوعی با آن مدارا و مراقبه می کنم مانند همه 
آدم ها؛ تلاش می کنم از هرکســی هرچیزی 

ولو کوچک را یاد بگیرم.

جعفری افزود: اصلًا این گونه نیست 
که بگویم فلانی که مریض است یا نیست یا 
فلانی که پیر است یا جوان و... بلکه از کسی 
چیزی یاد می گیــرم حتی از گربه ای که در 
کوچه یا از پرنده ای که روی درخت است؛ 
چراکــه فکر می کنم تمام ما در جهان امروز 
برای اولین بار اســت که با چنین ماجرایی 
)کرونا( مواجه شــده ایم و قطعــاً باید یاد 
بگیریم و به همدیگر چیزهایی را یاد بدهیم 

و خیلی هوای همدیگر را داشته باشیم.
او گفــت: من هم ســعی می کنم اما 
دیگر بــه این موضوع فکر نمی کنم که باید 
بیش از این مراقب  باشم چراکه مراقبت های 
روزانه مان بســیار شــده و همه چند برابر 
احتیاط می کنیم. ضمــن این که ترس ها و 
تردیدها از آینده ای که مخدوش اســت بر 

آن دامن می زند.
وی ادامه داد: باشــگاه نمی توانم بروم 
و آب درمانی که می رفتم هم تعطیل شــده، 
این کارها حذف شــده اســت و بســیار 
جسته وگریخته و تنبل وار سعی می کنم در 

خانه یوگا و مدیتیشن کار کنم.
معتقدم ماها که بازیگر هستیم همیشه 
در جریــان بازیگری مان در حال تصحیح و 

ترمیم خودمان هستیم و این موضوعی است 
کــه در حال حاضر نداریم و احتمالاً تمام ما 
تبدیل شــده ایم به یک سری از موجودات 
راکد که باید دوباره انشاالله با کار کردن جلا 

بگیریم.
استفاده نکردن از ماسک نوعی 

خشم و خودخواهی است
جعفری درباره علت رعایت نکردن 

مواردی چون اســتفاده از ماسک و مسائلی 
چــون رعایت نکردن فاصلــه اجتماعی از 
ســوی برخی از افراد جامعــه، گفت: این 
نوعی از خودخواهی و خشــمی است که 
وجود دارد؛ وقتی به راننده اســنپی که سوار 
می شــوم می گویم چرا ماسک نمی زنید که 
اگر من و شما این کار را انجام بدهیم میزان 

شیوع و ابتلا کاهش می یابد، جواب می دهد 
که خسته شــده ام و گرمم است و ... اما این  

رفتارها قابل  قبول نیست.
امروز فقر رفتــاری عجیب  وغریب  
وجود دارد که نمی توانم خرده گرفته و مدام 
سعی بر قوی تر کردن خودم دارم اما همواره 
توصیــه به خود و دیگران کرده و م یکنم که 
موضوع استفاده از ماسک و رعایت فاصله 

اجتماعی را باید جدی بگیریم.
من به آزمایشگاه خون رفته بودم و با 
فاصله ایستاده بودم اما کسی رعایت نمی کرد 
و همه خشمگین بودند؛ نمی دانم چه طور 

می شود این موضوع را درست کرد.
بهتریــن کارم را هنــوز انجام 

نداده ام

این هنرمند سینما و تلویزیون در پاسخ 
به این سوال که کدام اثر در کارنامۀ هنری اش 
را بیش از ســایر آثار دوست دارد؟، یادآور 
شد: همیشه با خودم می گویم که کار خوبم 
هنوز انجام نشده و در راه است؛ همه کارهایم 
را دوســت دارم اما چون آدم رشد می کند، 
همیشــه فکر می کنم بهترین کارم را هنوز 

انجام نداده ام.
اما در این میان، یک کاری بود که برایم 
بســیار متفاوت است و آن هم سینما نبود و 
تجربه مســتند با آقای کیانوش عیاری بود؛ 
فیلمی به نام بیدار شــو آرزو )۱۳۸۳(؛ این 
فیلم برای من متفــاوت از تمامی کارهایم 
است شاید به خاطر این که اصلًا سینما نبود 
یعنی ســینما بود اما قصه دیگری داشت و 
ایــن کار برایم خیلی خاص بود و باید بازی 

نمی کردیم و کارهای دیگری می کردیم.
جعفــری در خاتمه ســخنان خود با 
اشــاره به محرومیت افراد از عشق ورزیدن 
به همدیگر، دیــد و بازدید ، عدم برگزاری 
دورهمی های میهمانی  و... ابراز امیدواری 
کرد: پس از گذشت این ایام سخت کرونایی 
که همه چیز خوب و آرامش برقرار می شود، 
قدر باهم بودنمــان را نهَ یک ذره که خیلی 

بیشتر بدانیم.
کارنامه هنری بهناز جعفری

بهناز جعفری  متولد ســال ۱۳۵۳ در 
تهران و فارغ التحصیل رشته ادبیات نمایشی 
از دانشگاه آزاد اسلامی است. اولین فیلم او 
که با نقش کوتاهی در آن حضور داشــت، 
روســری آبی در ســال ۱۳۷۳ بود. او برای 
بازی کوتاهش در فیلم »خانه ای روی آب«، 
ساخته بهمن فرمان آرا از بیستمین جشنواره 
فیلم فجر، ســیمرغ بلورین بهترین بازیگر 

مکمل زن را گرفت.
جعفــری بازی در تئاتر را با نمایش 

سلطان مار به کارگردانی گلاب آدینه در 
ســال ۱۳۷۲ آغاز کرد و در نمایشهای 
کارگردانان شــاخصی چــون بهرام 
بیضایی، محمــد رحمانیان، علیرضا 
نادری و … به ایفای نقش پرداخته است.

از جملــه فیلم هــای ســینمایی 
شناخته شــدۀ وی می توان به روسری 

آبی )رخشــان بنــی اعتماد، 
۱۳۷۳(، سینما سینماست 
)سید ضیاءالدین دری، 
۱۳۷۵(، خانه ای روی 

آب )بهمن فرمان آرا، 
۱۳۸۰(، بیدار شــو 

آرزو )کیانــوش عیــاری، ۱۳۸۲(، زمانی 
برای دوست داشــتن )۱۳۸۶(، خانه دختر 
)۱۳۹۳(، لانتــوری )۱۳۹۴(، جــاده قدیم 

)۱۳۹۶(، اشاره کرد. 
وی همچنین نقش های ماندگاری در 
تلویزیون و در مجموعه های خاک ســرخ 
)ابراهیم حاتمی کیا ۱۳۷۹(، دوران سرکشی 
)کمــال تبریزی ۱۳۸۰(، کلانتر )محســن 
شــاه محمــدی۱۳۸۸(، مختارنامه )داوود 
میرباقری ۱۳۸۹(، در کارنامه 

دارد.

گــروه ســینما و تلویزیون-امیر 
ســماواتی می گوید: باوجود تعدیل های 
صورت گرفتــه، »کاکا« همچنان حرف 
خــود را می زند. باید بدانیم فیلم هایی که 
در حال حاضر اکران می شوند، فداکاری 
هم انجام می دهند. این مطلبی اســت که 
فکــر می کنم جامعه مطبوعات ما باید به 

آن توجه کند.
امیر سماواتی )تهیه کننده فیلم کاکا( 
درباره اکــران این فیلم که مدتی توقیف 
بود و اکنون قرار اســت بعد از تعطیلات 
محرم روی پرده سینماها رود گفت: فیلم 
»کاکا« قصــه ملتهبی داشــت و از همین 
رو در زمان ســاخت نیز کاملا مشــهود 
بــود که اگر ما مقــداری این طرف و آن 
طرف برویم، احتمال ایجاد مشکل برای 
آن وجــود دارد. بر همین اســاس اتفاق 
هم بــرای آن رخ داد و شــورای پروانه 
نمایش مدتی با فیلم مســئله دار شد ولی 
خوشــبختانه پارسال پروانه نمایش فیلم 
صادر شد و ما هم آماده بودیم که فیلم را 
اکران کنیم. کاکا قرار بود اوایل اسفندماه 
ســال گذشته روی پرده سینماها رود که 
یک سری مشکلات پیش آمد و شرایطی 
ایجــاد کرد که اکران فیلم به تعویق افتاد. 
الان پیشنهاد شــد که فیلم را اکران کنیم 
و ما هم اســتقبال کردیم و حس کردیم 

بهترین موقعیت است.
وی در پاسخ به این پرسش که فیلم 
تا چه اندازه سانســور شــده که توانسته 
جواز اکران در ســینماها را بگیرد، اظهار 
داشت: شخصا موافق کلمه سانسور شما 
نیســتم. چون در واقــع مقداری تعدیل 
صــورت گرفته و کمــی از التهاب قصه 
گرفته شده است اما فیلم همچنان حرف 

خودش را می زند.
ســماوات افزود: برای اکران فیلم 
می خواستیم زودتر اقدام کنیم. به نوعی 
منتظر بودیم که شــرایط بهتر شــود و 
احســاس می کردیم با گذر زمان این 
اتفــاق رخ می دهد امــا هرچه جلوتر 

رفتیم دیدیم که شرایط بدتر شد. به 
این ترتیب فکر کردیم باتوجه 
بــه مدت زمانی کــه از تولید 
فیلم گذشــته و شرایطی که 
اتفاق افتــاده اکران فیلم در 
این شرایط بهتر از این است 
که آن را برای شرایط دیگری 
نگه داریم.این تهیه کننده در 
پاســخ به این پرســش که 

چرا در شــرایط کنونی فیلم را 
به صورت آنلاین اکران نکرده، 
اظهار داشــت: از نظر من وقتی 

فیلمی در ســینما اکران نشود، در واقع 

انگار ســاخته نشده است. سینما با اکران 
برای ما معنی و مفهوم دارد؛ بنابراین وقتی 
فیلمی اکران نمی شود احساس می کنیم 

به طور کل نمایش داده نشــده اســت. 
تصور خودمان هم این اســت که فیلم را 
در اکران ســینما دیدن درست است. در 
شــرایط کرونا و موقعیت کنونی هم، به 
هر جهت برای ما شــرایطی ایجاد شده 
کــه بتوانیم فیلم را اکران کنیم. مضاف بر 
اینکه بعد از اکران در سینماها به صورت 
آنلاین هم اکران می شــود. یعنی ما از هر 

دو اکران بهره می بریم.
وی همچنیــن دربــاره پیش بینی 
خود از فروش فیلم »کاکا« در شــرایط 
کنونــی توضیح داد: شــخصا 
سابقه تولید فیلم هایی همچون 
»نفس عمیــق«، »نجوا«، »کافه 
ترانزیت«، »دربند« را دارم که 
به نوعی نشان می دهد 
ســاخت  از  هدفــم 
فیلم ها رسیدن به سود 
مالی نیست. هیچوقت 
فروش برایم اصل نبوده 
و نیست و هیچوقت بر 
این مبنا جلــو نرفته ام 
که فکــر کنیم این فیلم 
را می ســازیم و بعد به 
این میزان سود می رسیم. 
بــه اندازه ای که حرف زدن، 
درد و دل، حرف فرهنگی زدن در 

این جامعه برایم مهم اســت، بحث مالی 
دغدغه اصلی ام نیست. سماوات در ادامه 
بیان کرد: جــدا از این موضوعات وقتی 
فیلم »کاکا« به این صورت اکران شــود، 
از آن بهره برداری می شود. پتانسیل دیده 
شــدن در پخش آنلاین و وی او دی ها و 
جاهای مختلف دیگر را نیز پیدا می کند. 
مــا هــم در واقع کاری را که ســاختیم، 
عرضــه می کنیم. علاوه بــر اینکه وقتی 
شــما فیلمی را اکــران می کنید، برای آن 
تبلیغــات هم می کنید که در ارائه فیلم اثر 

مثبت می گذارد.
وی همچنیــن دربــاره حمایــت 
صداوســیما از فیلــم و پخش تیزرهای 
آن از تلویزیون بیان کرد: در حال حاضر 
فیلم را فرســتادیم تا دوستان تلویزیون 
هم ببینند و اگر شــرایطش ایجاد شــود، 
چه بســا که تیزرهــای فیلم از تلویزیون 
هم پخش شــود. تهیه کننده فیلم »کاکا« 
در پایان نیز گفت: امیدوارم در شــرایط 
کنونــی خبرنــگاران و روزنامه نگاران 
مختلــف ایــن را در نظــر بگیرنــد که 
فیلم هایــی کــه در حال حاضــر اکران 
می شوند، یک فداکاری هم همزمان با آن 
وجود دارد و این مطلبی است که من فکر 
 می کنــم جامعه مطبوعــات ما باید به آن 

توجه کند.

تهیه کننده فیلم »کاکا« مطرح کرد؛

»کاکا« با وجود تعدیل همچنان حرف خود را می زند

بازیگر سینما و تلویزیون با اشاره به شیوع ویروس کرونا در کشور، ضمن توصیه جدی گرفتن استفاده از ماسک و ملزم کردن خود و دیگران به رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، ابراز امیدواری کرد تا این روزهای سخت در آینده سپری و قدر باهم بودنمان را بیشتر بدانیم.

جعفــری درباره علت رعایت نکردن مواردی چون اســتفاده از ماســک 
و مســائلی چون رعایت نکردن فاصله اجتماعی از سوی برخی از افراد 
جامعه، گفت: این نوعی از خودخواهی و خشمی است که وجود دارد؛ وقتی 
به راننده اسنپی که سوار می شوم می گویم چرا ماسک نمی زنید که اگر من 
و شــما این کار را انجام بدهیم میزان شیوع و ابتلا کاهش می یابد، جواب 
می دهد که خسته شده ام و گرمم است و ... اما این  رفتارها قابل  قبول نیست.

بهترین فیلم های اکشنی که نتفلیکس به نمایش می گذارد

گروه ســینما و تلویزیون- ورایتی 
لیســتی از بهترین فیلم های ژانر اکشن که 
از ســوی نتفلیکس در حال نمایش است، 

معرفی کرده است.
این روز ها با شــیوع ویروس کرونا 
فیلم هایی که به صــورت آنلاین نمایش 
داده می شوند، بیش از پیش مورد استقبال 
قرار می گیرند. نتفلکیس یکی از بزرگترین 
کمپانی ها در این عرصه اســت که ورایتی 
بهترین فیلم های ژانر اکشــن آن را معرفی 
کــرده اســت. در این لیســت فیلم هایی 
پرفروش با بودجه های زیاد مثل »یادآوری 
کامل« و »المپیوس ســقوط کرده  است« و 
همچنین فیلم های »وی مثل وندتا« و »جنب 

و جوش کنگ فو« معرفی می شود.
این لیست شــامل عناوین جدیدی 
مثــل »گارد قدیمــی«، »اســتخراج«، »۶ 

زیرزمین« و انیمیشن محبوب و برنده اسکار 
»مرد عنکبوتی: به درون دنیای عنکبوتی« 
هم می شود. »پسران بد« و »ایندیانا جونز« 
هم فیلم های کلاســیکی هستند که در این 

سرویس نمایش داده می شوند.
استخراج 

این فیلم که محصول خود نتفلیکس 
اســت، صحنه های اکشــن فراوانی دارد. 
شخصیت تیلور ریک )کریس همسورث( 
توســط شخصی استخدام می شود تا پسر 
یکــی از قاچاقچی های مواد مخدر در داکا 
بنــگلادش را فراری دهد. او این پســر را 
نجــات می دهد و به محل اجرای عملیات 
خروج می برد که مشکلات جدیدی برای 

آن ها به وجود می آید.
ایندیانــا جونــز و مهاجمان 

صندوق گمشده 

این فیلم ســینمایی بــه کارگردانی 
استیون اســپیلبرگ داســتان یک باستان 
شــناس به نام ایندیانا جونز است که برای 
رسیدن به یک گنجینه گمشده با مشکلات 
زیــادی از جمله نازی هــای آلمان مقابله 
می کند. این فیلم اولین قسمت از مجموعه 
فیلم های ایندیانا جونز است که به هریسون 
فورد کمک کرد، به عنوان بازیگر محبوب 

فیلم های اکشن شناخته شود.
ایپ من 

این فیلم در ژانر بیوگرافی و هنر های 
رزمی است که رویداد های زندگی ایپ من، 
استاد هنر های رزمی که به بروس لی نیز این 
هنر را آموخت، به تصویر می کشد. ایپ من 
به دلیل آنکــه در زمان جنگ ژاپن و چین 
زندگی می کرد؛ با مشکلات و رویداد های 
زیادی روبرو شد. دانی ین بازیگر این فیلم 

است که توانست با این مجموعه سینمایی 
به محبوبیت زیادی برسد.

گارد قدیمی 
ایــن فیلم ابرقهرمانی که در رأس آن 
یک شــخصیت زن قرار دارد، توسط جینا 
پرینس بایدوود کارگردانی شده و داستان 
افــرادی را روایت می کند که جنگجویان 
ابدی هستند. مامور سابق سازمان سیا این 
گروه را استخدام می کند تا چند بچه که در 
جنوب ســودان دزدیده شده اند را نجات 
دهنــد؛ البته در ایــن ماموریت با گروهی 

مجرب درگیر می شوند.
مرد عنکبوتی: به درون دنیای 

عنکبوتی 
این انیمیشــن برنده اسکار در زمان 
اولین اکــران خود مورد توجه مخاطبان و 
منتقدان قرار گرفت. این انیمیشن داستان 

یــک نوجوان به نام مایلز مورالز را روایت 
می کند که توسط یک عنکبوت رادیو اکتیو 
گزیده می شــود. او حالا به مرد عنکبوتی 
تبدیل شــده و باید طرز استفاده از تار ها را 

بیاموزد.
یادآوری کامل 

با گذشت ســی سال هنوز این فیلم 
سینمایی به کارگردانی پل ورهوفن می تواند 
مخاطب خود را داشته باشد. داستان فیلم در 
سال ۲۰۸۴ روایت می شود. جایی که یک 
کارگر ساختمانی با بازی آرنولد شوارتزنگر 
طــی رویایی که به طور مصنوعی به او القا 
می شود حیات قبلی خویش به عنوان مامور 

مخفی در سیاره مریخ را به یاد می آورد.
پسران بد 

ایــن فیلــم اکشــن و کمــدی که 
جدیدترین قسمت آن سال گذشته منتشر 

شد، توسط مایکل بی ساخته شده و داستان 
دو پلیــس را روایت می کند که باید قبل از 
یک معاملــه بزرگ مواد مخدر، جلوی آن 

را بگیرند.
ســولو: یــک داســتان جنگ 

ستارگان 
این فیلم سینمایی دومین اثر مستقل از 
دنیای جنگ ستارگان است و از نظر داستانی 
در بین وقایع اتفاق افتاده بین قسمت سوم 
جنگ ســتارگان »انتقام سیت« و قسمت 
چهارم »امیدی تازه« قرار دارد. ر ان هاوارد 
کارگردان این فیلم اســت و بازیگران آن 

امیلیا کلارک و وودی هارلسون هستند.
انتقام جو 

در این فیلم اکشــن کــه محصول 
انگلیس است، داستان یک زندانی با بازی 
اسکات ادکینز روایت می  شود؛ مردی که 

توسط پلیس به بیمارســتانی که مادرش 
در آن جــان خود را از دســت داده، منتقل 
می شود؛ اما تصمیم می گیرد فرار کند و از 
کسانی که زندگی او را تباه کرده اند، انتقام 

بگیرد.
شب برای ما می آید 

این فیلــم ســینمایی در ژانر مهیج 
محصول کشور اندونزی است. در این فیلم 
مردی که سابقاً عضو یک گروه خلافکاری 
بوده اســت، برای محافظت از یک کودک 
که پدر و مادرش را از دست داده با گروهی 

تبهکار روبرو می شود.
المپیوس سقوط کرده  است 

در ایــن فیلم مهیج محصول ســال 
۲۰۱۳ به کارگردانــی آنتونیو فوکوا، کاخ 
سفید توســط یک گروه تروریستی مورد 
حمله واقع می شود و رئیس جمهور آمریکا 

و کارکنانش گروگان گرفته می شوند. کسی 
که در گذشته مسئول امنیت رئیس جمهور 
بوده اســت، حالا ماموریت دارد که فرزند 

رئیس جمهور را نجات دهد.
مرز های سه گانه 

»مرز های ســه گانــه« ماجراجویی 
گروهی است که قبلًا عضو نیرو های ویژه 
بوده اند و اکنون می خواهند یک ســرقت 
بزرگ در آمریکای جنوبی را ترتیب بدهند 
تا این بــار به جای خدمت به کشــور به 

خودشان خدمت کنند!
وی مثل وندتا 

این فیلم سینمایی که ژانری سیاسی 
و هیجان انگیز دارد، داستان فردی است که 
نقاب گای فاکس را می پوشد و با دزدیدن 
یک نفر از شبکه تلویزیونی انگلیس، مردم را 
به ایستادگی در برابر دولت ترغیب می کند.
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